



الإجراءات الجديدة لانصراف الطلاب نهاية الدوام في قسم البنين – Boys' Section New Dismissal Procedure

**The procedure starts on Sunday, September 15, 2024 – ١٥ سبتمبر، ٢٠٢٤**

Supervisor	Designated Sections	WhatsApp Number
المشرف المسؤول	الصفوف المسؤول عنها	رقم الواتس أب
Mr. Ali Meswadi	4 L – 4M – 4N	0543561414
Mr. Omair Khan	5 L – 5M – 5N	0543561255
Mr. Abdullah Rheimi	6 L – 6M – 6N	0543561300
Mr. Anmar Al Harbi	7L – 7M – 7N	0543561266

**Steps:**

- 1- Upon arrival to the school premises at dismissal time, parents should send a WhatsApp message to the designated number mentioning their son's name, grade level and section.
- 2- Once the message is received by the designated supervisor, the student will be called from his class and directed to Gate 2 (parking gate)

**الخطوات:**

- ١- عند وصول ولي الأمر إلى المدرسة سيقوم بإرسال طلب بخروج ولده محدد اسم، الصف، والشعبة إلى رقم الواتس أب المناسب.
- ٢- عند وصول الرسالة للمشرف المسؤول، يقوم بإبلاغ الطالب بالتوجه نحو بوابة رقم 2 أي بوابة المواقف.

**Remarks:**

- 1- The only contact should be with the designated number for your son's section and only via WhatsApp. (No calls)
- 2- Grades 8 – 9 – 10 – 11 – 12 students will be dismissed at 1:50 and will be allowed to leave school alone as usual. They can pass by their younger siblings' classes and pick them up.
- 3- Some students from grades 4 to 7 will be allowed to leave school alone based on a special request from their parents that will be filled and signed and will release the school from any responsibility.
- 4- The dismissal WhatsApp numbers will only be used at the end of each school day for dismissal purpose only. It will not be available during the school day for any messages or calls.

**ملاحظات:**

- \* رقم التواصل الوحيد هو رقم المشرف المسؤول عن صف الطالب و ذلك عبر الواتس أب فقط. (لن يتم الرد على المكالمات)
- \* طلاب 8 - 9 - 10 - 11 - 12 سينصرفون لوحدهم كما جرت العادة الساعة 1:50 وبإمكانهم المرور بصفوف إخوانهم الصغار واصطحابهم معهم.
- \* بعض الطلاب من صفوف 4 إلى 7 سيتمكنون من المغادرة بدون أن ينادي عليهم أحد بسبب سماح أهلهم لهم بالعودة بنفسهم لبيوتهم. (سيتم ذلك بعد توقيع الأهل استمارة يقرّون فيها بذلك على مسؤوليتهم).
- \* لن يتم استخدام جوال الانصراف إلا في وقت الانصراف نهاية الدوام، لذا يرجى عدم إرسال أي رسائل أو الإتصال خلال اليوم الدراسي.